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Referat  
Elevrådet ved Ringerike videregående skole 

Møtested: Auditoriet rom A2004 

Dato: 22.04.2022 

Tid: 11.3-12.30 

Referent: Mina Minaie 

Medlemmer som møtte:  

Navn Funksjon Representerer 

 Andre møtedeltagere: 

Navn  Funksjon  Representerer  

Aud Hilde Gravermoen Elevrådskontakt Lærerne 

Ikke til stede:  

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Vikentinget 

2 Elevrådssamling 6.mai 

3 SMU 

4 Saker fra klassene 

5 Eventuelt 

  

  

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1. Vikentinget 
Hva kom frem i diskusjonen: 

• Vikentinget som er elevorganisasjonen i Viken sitt årsmøte skal avholdes i røyken i 

begynnelsen av mai 

• Her skal man forme verdens beste skole, på elevenes premisser 
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Kommentarer:  

• Skolen sender Nikolai og Max fra elevrådsstyret 

 

Sak 2. Elevrådssamling 6.mai 

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Ringerike vgs skal ha vertskap for en elevrådssamling med videregående i vårt distrikt av 

Viken 

• Holdes i storsalen den 6. mai fra 10-15.00 

• Skolen kan stille med 3. elevrådsrepresentanter og elevrådskontanten 

• Mari Solheim har bestillt mat til deltakerene 

• Kantina blir stengt av for elever en kort periode 

• Ønske om å vise frem skolen på en god måte 

Hva ble bestemt: 

• Ingvild, Anes og Mina deltar på vegne av elevrådet, samt Aud Hilde som elevrådskontakt 

Kommentarer:  

 

Sak 3. Skolemiljøutvalget  

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Det var en god diskusjon i elevrådet angående aktivitetsdagene den siste skoleuken i Juni, 

dette ble tatt med videre til SU/SMU 

• Rektor er innstillt for gjennomføring av forslagene til elevene som blant annet var: 
▪ Fagdag med orienteringer om programfagene 
▪ Diverse aktiviteter 
▪ Små ekspidisjoner med klasene 
▪ Trinnvis aktiviterer 

• Kommer mer info om dette senere 

• Foredrag for skolen angående russetiden tas videre neste åå 

Hva ble bestemt: 

Kommentarer:  

 

 

Sak 4. Saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Realfagselever som har kjemi, må kjøpe hefter som trengs i undervisningen med egne penger. 

Spm om man eventuelt kan få dette sponset av skolen. Koster 100 kr og trengs på både prøver 

og i timer.  

Innspill: 

Biblioteket kan eventuelt begynne å leie ut disse  

• Vannet i dusjene på AKA arena har blitt varmere etter dette ble tatt opp 
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• Søvnprosjekt har blitt gjennomført i kroppsøvingstimene og tatt opp i klassens time av noen 

klasser. Mange påpeker at de vet hvor viktig søvn er men ønsker å bli minnet på dette av 

lærere 

Aktivtetskomite har gått tregt, tas opp igjen til høsten 

IDA bør ta opp dette 

• Representantene ber lærere som ikke har gjort det om å ta opp i klassens time 

Hva ble bestemt: 

• Aktivitetskomiteens arbeid tas opp igjen til høsten 

• IDA bør prate eksta mye om søvnundersøkelsen 

• Representanter ber lærere som ikke har gjort det ta opp søvnprosjektet og 

resultatene i klassens time 

Kommentarer:  

 

Sak 5, Eventuelt 
 

Hva kom frem i diskusjonen: 

• Ønske om pizza på neste elevrådsmøte, enten fra peppes pizza eller pizzabakeren 

• Snart valg av elevrådsleder. Dette velges før sommerferien og det er kun elevrådsleder som 

velges før ferien 

• Det går fint med grøtordningen, men er fortsatt et ønske om flere elever 

 


